

# Referat fra møte for Matematisk fagutvalg 5.5.14

## 1. Godkjennelse av innkalling

Innkallingen ble godkjent.

## 2. Valg av referent:

Marthe

## 3. Tilstede:

Martin, Siver, Paul, Mikkel, Elena, Øyvind, Karl Erik og Marthe. (Kristine, Lily og Torarin ga beskjed om at de ikke kom.)

## 4. Faddersjefer

Det er fagutvalgets jobb å finne to faddersjefer for høstens faddere. Vi trenger en for MIT-programmet og en for MAEC-programmet. Fagutvalgets medlemmer har spurt litt rundt, og en av Pauls tidligere fadderbarn kunne kanskje være faddersjef for MIT. Dette skal vi få avklart snart. Vi ble enige om å ta kontakt med Robin for å høre om han hadde en oversikt over de som har meldt seg som faddere, så vi kan spørre disse. Marthe sender en mail til Robin for å høre om dette og om hva som egentlig er en faddersjefs oppgaver.

## 5. Quiz på instituttets sommerfest 12. juni

Matematisk fagutvalg skal arrangere en quiz på årets sommerfest for ansatte og nylig uteksaminerte masterstudenter. Øyvind sa han kunne lage quizen men visste ikke om hadde mulighet til å være der på kvelden. Fagutvalget kan få være med på festen, Marthe har sendt en mail og meldt på Elena, Martin, Karl Erik, Siver og seg selv. Alle har fått en mail om festen, det er hyggelig om flere velger å melde seg på. En del av kvelden vil brukes på å holde quizen. Vi skal holde et kort møte for dem som skal på festen angående quizen mandag 26. mai, klokken 16.15 på B63 i NHA. Her vil vi gå gjennom quizen vi skal holde.

## 6. Kontorsituasjonen for MFU

Vi får mest sannynlig nytt kontor, et som vi ikke trenger å dele med MAPS. Dette ligger i underetasjen (samme som termstua) i Niels Henrik Abels hus. På møtet tok vi oss tid til å se på dette nye kontoret, og det gamle i 8. etasje. Elena skal snakke med folk om når vi kan få lov til å flytte inn i det nye kontoret. Når den tid kommer (som forhåpentligvis er før sommeren) vil vi rydde i tingene på vårt gamle kontor; ta med oss det vi vil beholde og kaste det andre. Når vi har fått ordnet det nye kontoret er det ønskelig at vi skal prøve å bemanne det i større

grad enn vi har gjort med det forrige kontoret. Hvordan vi løser dette og når vi skal rydde kommer vi tilbake når vi vet når vi kan overta kontoret.

#### 7. **Brønnøysundregistrering**

Karl Erik kunne fortelle at vi endelig er registrert i Brønnøysundregistrene. Vi venter på en regning på innmeldingsavgiften, men når denne er betalt skal ting være i orden. Det neste steget i denne prosessen er opprettelse av en bankkonto, Karl Erik skal se på dette.

#### 8. **Eventuelt**

##### (a) **Masterfrokost**

Det er et ønske om at vi skal arrangere masterfrokost til høsten. Alle medlemmene tilstede var positive til dette.

##### (b) **Foreleserpris**

Fakultetet skal igjen dele ut pris til årets foreleser. Fagutvalget kan nominere to forelesere. Vi ble enige om to forelesere som skal nomineres, Marthe skal skrive nominasjonene før sommeren og sende disse til MNSU.

##### (c) **Møte i MIT-rådet**

Paul hadde vært på møte i MIT-rådet og fortalte om et par saker som ble diskutert der. Det første er at det snakkes om å innføre krav om R2 (eller tilsvarende full fordypning i matematikk fra VGS) for å begynne på studieprogram i matematikk eller fysikk ved universitetet. Vi diskuterte dette litt og det kom frem at vi var positive til innføring av krav om R2 (eller tilsvarende), men vi synes ikke det bør være karakterkrav i dette faget. Paul fortalte også at det skal gjennomføres en vurdering av studieprogrammene MIT og MAEC.

##### (d) **Emneevaluering**

Det er bred enighet om at jobben med å gjennomføre emneevalueringer i kurs med MAT-kode er vårt ansvar. Fagutvalgene ved fysisk og informatisk institutt har begge dette ansvaret for sine respektive institutter. Elena skal høre litt om hvordan disse gjennomfører sine evalueringer, kanskje vi kan bruke noe av deres opplegg som mal for oss. Det ble også nevnt at dette er endringer som bør tas opp på et allmøte, og at vi derfor må huske på dette til høstens allmøte.